
   

Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 2/2021 

 

Datum konání:   15. 4. 2021    Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda 

 Ing. Pavlína Bůžková, člen OV 

 Ing. Antonín Klauz, člen OV 

 Michael Moudrý, člen OV 

 Ing. Michael Veselý, člen OV 

 Jana Nosková, sekretář 

 Martin Blažek, host 

 

Program: 

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. SCM, oblastní soustředění 

4. ZZVJ, vzdělávání 

5. Ekonomika oblasti 

6. Pravidla, legislativa 

7. Ocenění a jubilanti oblasti za rok 2020 

8. Investice 

9. OM, STP paradrezura, SJL 

10.  Výkonnostní odznaky 

11.  Rozšíření jezdecké licence 

12.  Zvýšení kvalifikace 

13.  Ztráta důvěry VV ČJF  

14.  Další jednání OV 

 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti byly schváleny per rollam tyto body: 

- nové subjekty v oblasti: JA Beta Pšovlky, Horse Miracle, Spirit of Equus, JK Mlčechvosty, 

JK Borský les, Stáj Ing. Prokešová, JK Sedlářství Libich 



- zrušení ZZVJ – 10. 2. Heroutice, 10. 3. Heroutice, 25. 3. Mělník, 4. 4. Ptýrov, 8. 4. Mělník, 9. 

4. Heroutice, 17. 4. Kolín 

- schválení termínů ZZVJ – 5. 5. Mělník, 9. 5. Ptýrov 

- přesun ZZVJ – Čtyřkoly z 19. 4. na 10. 5. 

- na žádost ČJF byly do programu Mentoringový program – komise rovných příležitostí 

přihlášeny za naši oblast Ing. Pavlína Bůžková (management) a Mgr. Kateřina Vašáková 

(trenér). ČJF posléze informovala o tom, že v projektu byla vybrána K. Vašáková. 

- byla schválena žádost o druhý přestup v sezoně mezi subjekty, a to pro Terezu 

Mückovou (B2721) z Dvůr Hoffmeister (MA0282) do PCT s. r. o. (MB0260). Administrací 

je pověřena sekretářka oblasti. 

- byla schválena žádost o schválení kvalifikace Národní technický delegát – všestrannost 

pro Michaela Moudrého (B0551). Požadovaná praxe byla doložena. Sekretářka oblasti 

získala souhlas komise všestrannosti a předala věc ke schválení VV ČJF. 

 

2. OV na své jednání pozval pana Martina Blažka, aby s ním projednal aktuální novinky ve 

vzdělávání v ČJF a zároveň jej požádal o spolupráci v oblasti vzdělávání v oblasti. M. 

Blažek nastínil možnost refreshingů pravidel všeobecných a skokových, dále pak školení 

pro drezurní rozhodčí, které by mohla vést Gabriela Valeriánová. Oba refreshingy by 

mohly probíhat online, v úvahu přichází varianta rozdělit je do dvou dnů a školit 

opakovaně, dle potřeby. M. Blažek považuje za možné školení zorganizovat během 

jednoho týdne, termín přichází v úvahu na konci dubna, dle schválení pravidel ze strany 

ČJF. 

Dle návrhu V. Drbala se ve spolupráci s M. Blažkem pokusí sestavit nápady ohledně 

kategorizace závodišť a soutěží. 

 

 

3. Na základě informací Mgr. Kateřiny Vašákové budou aktivity oblastního SCM - skoky 

v roce 2021 pokračovat, metodika a program se aktualizuje dle vývoje sezony, spoluúčast 

oblasti není v roce 2021 k řešení.  

 

4. OV oblasti navrhuje, vzhledem k termínu a koronavirové situaci v republice ponechat ZZVJ 

pro letošní rok v původním modelu, který je v současné době platný.  

Ohledně ZZVJ a pořádání akcí obecně žádá OV Stč oblasti VV ČJF, aby vydával jasná a 

srozumitelná stanoviska, zda akce pořádat a když, tak za jakých podmínek. Informovanost 

směrem k Oblastním výborům a členům ČJF je v tomto směru téměř nulová. OV tak žádá o 

jasné vyjadřování ČJF k aktuální situaci. 

Dle informací předsedy oblasti, pana V. Drbala, bylo Radou ČJF revokováno usnesení z 10. 

12. 2020 a ZZVJ zůstávají v původním modelu. Jedinou novinkou je změna v testových 

otázkách, které byly sekretářům oblastí rozeslány sekretariátem ČJF.  

Pořádání ZZVJ nebylo v datu konání OV povoleno. 

Sport na amatérské úrovni nebyl v době jednání OV povolen. OV hovořil o udělené výjimce 

pro pořádání Českému skokovému poháru, OV se sjednotil v názoru, že by iniciativa 

viceprezidenta pro sport měla směřovat k veškerému sportu a již zmiňovaným ZZVJ. 



 

 

5. Ekonomika – Ing. Bůžková informovala, že rok 2020 je definitivně uzavřen, výsledná čísla 

zaslána členům OV emailem a současně informovala o prostředcích pro provoz oblasti 

v roce 2021. Proběhla informace o systému Vario, včetně dalších možností jeho využití. 

 

6. OV konstatuje, že na svém minulém zasedání jmenoval pana M. Moudrého, člena OV jako 

zástupce oblasti pro koordinaci pro změny pravidel. Dle sdělení M. Moudrého byl 

kontaktován panem R. Šalkem, od té doby se však v tomto směru nestaly žádné další 

kroky. Komise byla sestavena bez návaznosti s oblastmi, OV se pozastavuje nad 

vytvořením této komise rozhodčích + legislativa, kterou jmenoval Ing. R. Šalek – opět bez 

součinnosti oblastí. 

Pravidla jsou připomínkována a směrována k úpravě, kterou provede p. B. Rejnek. 

 

 

7. OV jednal  o možnosti předání ocenění jubilantům a umístěným v žebříčcích jednotlivých 

disciplín. Umístění by měli dostat za dvé výkony v roce 2020 poukázky pro výdej věcných 

cen (kategorie děti a junioři), bude zvolena jiná, operativní forma předání. Zvolený 

dodavatel, Sedlářství Libich, by dostal seznam osob včetně výše výher, které by měly být 

v poukázkách, a po doložení totožnosti si místo poukázky mohou čerpat zboží ve výši 

poukázky přímo na prodejně. Kategorie senioři by měla být vyplacena v penězích, formu 

vyplacení a předání projedná OV na svém dalším zasedání. Touto informací všechny 

umístěné obešle sekretářka oblasti poté, co budou tyto navržené podmínky dohodnuty se 

zástupci Sedlářství Libich. Než se přistoupí k jednání, vypracuje sekretářka oblasti seznam 

oceněných s přesnými částkami, které by měli jednotliví jezdci obdržet.  

 

Jubilantům a novým držitelům výkonnostních odznaků by OV rád předal ocenění při OM 

skoky, které by se měly konat v termínu 6. - 8. 8. 2021 ve Zduchovicích. 

 

8. V. Drbal, jako zástupce subjektu, který přebírá v rámci investičního programu fotobuňku, 

skok a vodní příkop podepsal veškeré požadované dokumenty, které sekretářka oblasti 

odeslala k rukám paní H. Richterové na ČJF. Investiční majetek se rozvážen dle soupisu, 

kterým disponuje ČJF. 

JK Přeštěnice, které v rámci investičního programu přebralo drezurní oplůtek, má vše 

vyřízeno a předáno. 

Sekretářka oblasti zároveň informovala OV o žádosti o první rezervaci směrem k časomíře, a 

to v termínech 1. -6. 2021 a 29. 6. – 4. 7. 2021, Zduchovice.  

OV se pozastavuje nad skutečností, že výběr a nákup LED obrazovky byl uskutečněn bez 

konzultace s odborníky. Zároveň konstatuje, že do data jednání OV nebyl vybrán 

provozovatel – je vypsáno výběrové řízení. 

 

 



9. OV jednal o termínech jednotlivých OM, kdy je již zcela jasné, že bude muset dojít k jejich 

posunu. Se stanovením nových termínů OV vyčká na aktuální vývoj situace. 

Sekretářka oblasti informovala OV o dohodě s pořadatelem OM drezura o dohodě o 

zařazení OM paradrezura do programu OM. Sekretářka oblasti vykomunikovala předběžný 

návrh STP pro OM paradrezura, obrátí se však ještě s prosbou o konzultaci na Ing. R. 

Habáskovou, aby STP odpovídaly potřebě jezdců na OM. 

SJL – jak informovala Ing. Bůžková, pro disciplínu skoky byly spuštěny webové a FB stránky. 

Také byl připraven vzorový rozpis pro pořadatele jednotlivých kol. 

 

 

10.  OV schvaluje udělení výkonnostních odznaků: 

- Kristýna Hájková (J0V4U) – bronzový výkonnostní odznak drezura 

- Barbora Kudějová (B2800) – bronzový výkonnostní odznak skoky  

Seznamy soutěží, potřebných pro udělení odznaku, byly dodány spolu se žádostmi. 

 

11.  OV schvaluje rozšíření jezdecké licence z pony – drezura na licenci drezura na velké koně, 

a to na základě žádosti pro Veroniku Sedláčkovou (J0TFB), která splnila podmínky pro tuto 

žádost. Sekretářka oblasti upozornila na výklad ve Vzdělávacím dokumentu – zvýšení 

jezdecké pony licence na všeobecnou uvádí jen v disciplíně skoky. S dotazem na schválení 

licence na velké koně v ostatních disciplínách se obrátí na paní Löbl, která má v ČJF na 

starosti organizaci vzdělávání. 

OV dále schvaluje rozšíření jezdecké licence z pony – skoky na licenci skoky velcí koně, a 

to na základě žádosti pro Kateřinu Benešovou (J0UPF), která splnila podmínky pro tuto 

žádost. 

OV dále schvaluje rozšíření jezdecké licence pony – všeobecná, všestrannost na licenci 

velcí koně pro Veroniku Lindauerovou (J0P7K), která splnila podmínky pro tuto žádost. 

 

12.  OV schvaluje žádost Markéty Matouškové (F2313) o navýšení kvalifikace – Národní 

rozhodčí – skoky. Požadovaná praxe doplněna. 

 

  

13.  Středočeský OV s politováním konstatuje, že VV ČJF zcela ztratil důvěru a je v situaci, kdy 

osobní ambice převažují zájem veřejnosti. 

 

 

14. Další jednání OV se bude konat dne 13. 5. 2021 na Kladně. 

 

 

 



 

Zapsala: Jana Nosková 


